
 

 

 

 

        

                        Z Á P I S 

z 5. jednání Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů zřízené Radou 

města  Karlovy Vary  

Dne 12.6.2024 se uskutečnilo 5. jednání Komise životního prostředí a 

obnovitelných zdrojů zřízené Radou města  Karlovy Vary  

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, Moskevská 21, Karlovy Vary, 361 20, 

zasedací místnost v 5.patře 

 Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:50 hodin. 

Přítomni: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Mgr. Vladimír Melichar (od 15:15 

hod.),  Jaroslav Hrdlička,  Mgr. Eva Plhová, Zdeňka Batíková  

Omluveni :   Mgr.Bc. Hana Žáková 

Nepřítomni :  

Hosté:   

Ing. Petr Bursík - uvolněný člen Rady města Karlovy Vary 

Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D. – ředitel Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, 

příspěvková organizace  

 

 

Program :              

1. Zahájení 

2.Schválení programu jednání 

3.Karlovy Vary – parkovací domy – informace o aktuální situaci 

4.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – vize dalšího rozvoje 

5.Různé 

 

 

1.Zahájení 

 

Jednání komise zahájil  její předseda Ing. Martin Vinš. V úvodu přivítal členy komise a 

pozvané hosty.  

2.Schválení programu jednání  

Předseda komise Ing.Martin Vinš požádal přítomné o připomínky či doplnění navrženého 

programu jednání. Nikdo z přítomných nevznesl k navrženému programu připomínky.  
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Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů schválila program svého 5. 

jednání v navrženém znění.   

pro: Ing. Martin Vinš,  RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,  Mgr. Eva Plhová ,  

Zdeňka Batíková 

proti:  -        zdržel se: -       nehlasoval: -     

nepřítomen:   Mgr. Vladimír Melichar, Mgr.Bc. Hana Žáková  

                                  Usnesení bylo přijato       

 

3.Karlovy Vary – parkovací domy – informace o aktuální situaci 

 

Informaci k projednávanému bodu podal uvolněný člen Rady města Ing.Bursík. 

Připravuje se výstavba 3 velkých parkovacích domů – U Galerie, v ul.Polská a v areálu 

bývalé firmy Kattenbeck v Tuhnicích. V případě parkovacích domů U Galerie a v ul.Polská 

v současné době probíhá výběr administrátora pro výběrové řízení na projekty. Parkovací 

dům U Galerie by měl mít kapacitu cca 250 míst a v ul.Polská cca 750 míst. U 

parkovacího domu v Tuhnicích se předpokládá, že by měl mít kromě parkování a další 

funkce (především sídlo Městské policie či dobrovolných hasičů).  

Dále se uvažuje o výstavbě 3 parkovacích domů na ul.Okružní, Severní a Konečná. U 

těchto parkovacích domů nebude kladen velký důraz na architektonické řešení, ale 

především na funkčnost.   

Časový výhled pro výstavbu je cca 3 – 5 let. Obecně vychází cena jednoho parkovacího 

místa na cca 500 – 700 tisíc Kč. Ing.Bursík ale konstatoval, že v Mladé Boleslavi dokázali 

postavit jedno parkovací místo za cca 372 tisíc Kč, takže se budou snažit získat o tomto 

realizovaném projektu maximum informací. 

Ing.Bursík také průběžně odpovídal na dotazy členů komise.  

 

K bodu nebylo přijato usnesení.  

 

 

4.Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace  – vize dalšího 

rozvoje 

 

Informaci k tomuto bodu podal ředitel Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, 

příspěvkové organizace  Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D. . Plán je rozdělen na krátko, 

středně a dlouhodobé cíle.   
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Mezi hlavními krátkodobými cíli uvedl vybudování nádrže na dešťovou vodu v areálu 

v Drahovicích (budou zásobovat mimo jiné i skleníky), pokračování oprav hájoven 

v Drahovicích, opravu venkovních ploch hájovny Diana, zvýšenou péči o dřeviny ve 

městě (vč. školení zaměstnanců na arboristické řezy), dokončení pasportizace zeleně (je 

hotovo k.ú. Karlovy Vary a bude se pokračovat do k.ú. Tuhnice), zavedení nového 

účetního a personálního softwaru (účetnictví si dělají sami), realizace nových, druhově 

rozmanitějších záhonů (byla zrušena stará datumovka u hlavní pošty a byl navržen nový 

způsob), revitalizaci sadů Karla IV., dokončení klidové zóny Linhart, dokončení trailu GV a 

budování tůní na lesních pozemcích.  

Ing.Dvořák dále uvedl, že na pasportizaci zeleně bude od letošního podzimu navazovat 

pasportizace dřevin. V tomto systému budou postupně evidovány další údaje vč. 

náhradních výsadeb i následné péče. Systém by měl zvýšit efektivitu péče o zeleň. 

Ing.Bursík upřesnil, že zahájení revitalizace sadů Karla IV. se předpokládá v září 2024. 

Dále byla zmíněna péče o obory. K problematice výskytu černé zvěře Ing.Dvořák 

konstatoval, že stížností  je méně než v minulých letech a také poškození parkových 

ploch není tolik.    

Mezi střednědobé cíle uvedl přístavbu ředitelství na Linhartu, opuštění budov U Solivárny 

a přesun veškeré techniky do areálu zahradnictví v Drahovicích, dokončení revitalizace 

Ovčího rybníka, omezení kůrovcových těžeb, podrostní způsob hospodaření, nákup 

techniky pro kompostárnu (drtič a třídička), dokončení pasportizace dřevin, obnovu a 

údržbu plotů a lávek v oboře Linhart, revitalizaci parku na Divadelním náměstí, obnovu 

nádob na zeleň a možnou transformaci p.o. na s.r.o. z důvodu efektivního uplatňování 

odpočtu DPH.  

K přesunu do areálu v Drahovicích Ing.Dvořák upřesnil, že bude zpracována studie 

využitelnosti. Investice zatím vyčísleny nejsou. Na dotaz k těžbám upřesnil, že v roce 

2022 bylo vytěženo cca 15400 m3 , v roce 2023 17400 m3 a v letošním roce se 

předpokládá těžba cca 15 – 17 tis. m3 (etát je 21600 m3). K najímání externích firem na 

náročnější řezy dřevin uvedl, že jeho cílem je provádět všechny tyto práce vlastními 

silami a to především z finančních důvodů. Ke stížnostem na neposekané trávníky 

konstatoval, že je to zapříčiněno trvalými dešti v průběhu měsíce května. Likvidace 

křídlatky je nyní prováděna. Uvedl také, že pokud je to možno, snaží se o další nákup 

lesních pozemků.  

Mezi dlouhodobé cíle uvedl modernizaci kompostárny a sběrného dvora, revitalizaci 

Dvořákových sadů, realizaci environmentálního centra v Tuhnicích, komplexní digitalizaci 

p.o. s napojením na venkovní provoz, zajištění svozu a likvidaci bioodpadu vlastní  

technikou, minimalizaci finanční závislosti na zřizovateli a modernizaci lanového centra.  

Podrobně se Ing.Dvořák věnoval modernizaci kompostárny a sběrného dvora. Cílem je 

zajistit všechny navazující služby vlastními silami, získání financí prodejem kompostu, 

zvýšit obrat na kompostárně ze současných 3 let na cca 5 měsíců atd..   

Ing.Bursík upřesnil, že je v současné době řešena změna územního plánu, která rozvoj 

kompostárny umožní a současně také informoval o snaze získat na techniku pro 

kompostárnu maximum finančních prostředků z dotací. Na revitalizaci Dvořákových sadů 

by měla být do konce letošního roku vypsána architektonická soutěž. Environmentální 

centrum by mělo návaznost na areál Linhart a v současné době je zde snaha o koordinaci 

tohoto projektu s krajem.  
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Na otázku ohledně opravy a údržby cest, zídek a mobiliáře Ing.Dvořák uvedl, že byla 

snaha řešit toto získáním pracovníků přes probační službu (bylo to neúspěšné). 

V současné době se řeší vždy jen havárie.   Členové komise se shodli, že by bylo dobré 

provést pasportizaci těchto objektů a tím získat přehled o rozsahu a finanční náročnosti 

nutných prací. Mgr.Melichar se dotázal na podklady týkající se práce s lesem. Bylo by 

dobré znát konkrétní čísla (např. co a v jakém množství se sází, statistiky za poslední 

období atd.).  

 

Usnesení 

Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů vzala na vědomí informaci 

ředitele Lázeňských lesů a parků Karlovy Vary, příspěvková organizace  Ing. Bc. 

Stanislava Dvořáka, Ph.D.a o vizí dalšího rozvoje jím řízené organizace a žádá 

ho o doplnění prezentace o základní údaje o stavu a hospodaření v lese vč. 

střednědobého výhledu (výše těžeb, věková a druhová struktura, ekonomické 

údaje) a zároveň doplnit do střednědobého plánu inventarizaci lesních cest, 

zídek a mobiliáře vč. jejich stavu.  

 

 

pro: Ing. Martin Vinš,   Mgr. Vladimír Melichar, RNDr. Jaroslav Růžička, Jaroslav Hrdlička,   

Mgr. Eva Plhová, Zdeňka Batíková 

proti:   -     zdržel se:  -   nehlasoval: -     

nepřítomen:  Mgr.Bc. Hana Žáková 

 

                                  Usnesení bylo přijato       

 

 

 

 

 

Ing.Martin Vinš 

Předseda Komise životního prostředí a obnovitelných zdrojů 

 

 

12.6.2024 

Zapsal: Ing. Vladimír Krůta 

 

 


